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8a Olthof Brief van de bewoners van 
Noordbeemster over de 
N243

Over de brief van de bewoners van 
Noordbeemster over de N243 van 11 
september 2022 de volgende vragen:

- Zijn de hoge kosten de enige reden voor 
de provincie om geen stil asfalt aan te 
willen leggen op de N243? 
Zo nee, welke redenen zijn er nog meer?

- Wat is het verschil in kosten tussen het 
aanbrengen van normaal asfalt en stil 
asfalt op de N243?

Nee. De redenen om geen stil asfalt aan te leggen 
zijn het voldoen aan wet- en regelgeving en het 
voorkomen van precedentwerking. Op basis van 
de Wet geluidhinder zijn geen maatregelen nodig. 
Daarnaast is er voor betreffend wegdeel geen 
verplichting opgenomen in het actieplan Geluid 
van de provincie.  
Als we hier afwijken van de wet- en regelgeving, 
komen naar verwachting vanuit heel Noord-
Holland verzoeken voor het toepassen van stil 
asfalt.

De kosten van stil asfalt zijn ca. 10% hoger dan 
van gewoon asfalt. Het grote verschil in kosten 
wordt vooral veroorzaakt doordat de stille 
deklaag veel korter meegaat dan gewoon asfalt. 
Stil asfalt is namelijk poreuzer dan regulier asfalt 
en daardoor kwetsbaarder. Door het optrekken, 
afremmen en het nemen van bochten door 
zwaardere voertuigen zoals vrachtwagens en 
landbouwvoertuigen gaat het asfalt sneller stuk, 
waardoor het geluidseffect eerder wegvalt en er 
sneller nieuw onderhoud moet worden gepleegd.
De meerkosten van stil asfalt bedragen voor 1500 
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- Er wordt door de bewoners gesteld dat 
het extra bedrag voor stil asfalt niet 
opgebracht kon worden door de 
gemeente Beemster (nu gemeente 
Purmerend). Klopt dit? 

- Is er een mogelijkheid dat er middelen 
gevonden kunnen worden bij de 
Vervoerregio Amsterdam (VRA) of binnen 
bestaande provinciale middelen ter 
verbetering van de leefbaarheid?

m op de N243 in Beemster totaal globaal 1,1 
miljoen euro (afkoop 60 jaar).

Nee. Dit klopt niet. Er is van de kant van de 
gemeente Beemster en Purmerend geen officiële 
reactie meer ontvangen.

Nee er is volgens ons geen mogelijkheid om 
hiervoor middelen aan te vragen bij de VRA. Bij de 
VRA is subsidie aangevraagd en gekregen voor de 
veiligheidsmaatregelen op de N243 in Beemster.  
Daarnaast zijn er ook geen provinciale middelen 
hiervoor beschikbaar. De ambities ten aanzien van 
stil asfalt zijn vastgelegd in het actieplan geluid. 
Deze locatie is hier niet in opgenomen. 


